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NOTE

Objet: — Résultat du vote

— Reéglement du Parlement européen et du Conseil modifiant le
reglement (CEE) n° 95/93 fixant des régles communes en ce qui
concerne l'attribution des créneaux horaires dans les aéroports de la
communauté

= Adoption de I'acte législatif

= Dérogation a la période de huit semaines prévue a l'article 4 du
protocole n° 1 sur le réle des parlements nationaux dans I'UE

= Résultat de la procédure écrite achevée le 30 mars 2020

Le résultat du vote sur l'acte 1égislatif visé€ ci-dessus figure a I'annexe de la présente note.
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General Secretariat of the Council

Institution: Council of the European Union
Session:

Configuration:

Item: 2020/0042 (COD) (Document: 4/20)

Voting Rule:  qualified majority

Subject Regulation of the European Parliament and of the Council amending Council Regulation (EEC) No
95/93 on common rules for the allocation of slots at community airports — Adoption of the legislative
act — Derogation from the 8-week period provided for in Article 4 of Protocol 1 on the role of national
Pariaments in the EU.

Viote Members

@ Yes 27
@ 0

Abstain 0

Mot participating 0

Total 27
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ANNEXE

* When acfing on a proposal from the Commizsion or the High Representafive, qualified majorily iz reached if at least 55 % of
members vote in favour (15 MS) accounting for af leasf 5% of the population

Far information: hitp2fwww conzilium.europa. ewpublic-vote
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